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Az Egészségügyi, Szociális Bizottság 
 2011. augusztus 18-án tartott üléséről 

 
 
 
 
 
 

1) 25/2011. (VIII. 18.)   Ápolási Osztály megvalósítására vonatkozó 
tanulmány véleményezéséről 

 
 
2) 28/2011. (VIII. 18.)   a rászorulók részére nyújtott pénzbeli és 

természetbeni szociális ellátások helyi szabályairól 
szóló rendelet módosításáról 

 
 
3) 29/2011. (VIII. 18.)   Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit 

Kft Felügyelő Bizottságának jelentéséről 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 



        
 J e g y z ő k ö n y v 

 
Készült az Egészségügyi, Szociális Bizottság 2011. augusztus 18-án 

tartott  ülésén. 
 

 
 
Jelen vannak: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök, Kovács Krisztina, Tőkéné 

Nagy Ilona, Makai Lajos, Dúró Ferenc bizottsági tagok 
  
 Kiss Zsigmond alpolgármester 
 Kincses László képviselő 
  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Szeretettel köszöntöm a bizottság tagjait. 
Megállapítom, hogy a bizottság ülése határozatképes, mert mind az 5 bizottsági tag 
jelen van.  
A napirendi pontok közé az alábbi napirendi pontok felvételére teszek javaslatot: 
4. napirend:  Előterjesztés a rászorulók részére nyújtott pénzbeli és természetbeni 
szociális ellátások helyi szabályairól szóló rendelet módosításáról 
5. napirend: a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. Felügyelő 
Bizottságának jelentése 
6. napirend: Előterjesztés önkormányzati bérlakás iránti igény elbírálására, 
nyilvántartásba vételére. 
Megállapítom, hogy a bizottság 5 szavazattal a napirendek tárgyalását a benyújtott 
írásbeli kiegészítéssel együtt elfogadja.  
 
 
 
N A P I R E N D : 
 
 
1. Ápolási osztály megvalósítására vonatkozó tanulmány véleményezése  

2. Előterjesztés lakásfenntartási támogatás iránti kérelmek elbírálására, 
megszüntetésére, módosítására    (zárt ülés) 

 
3. Előterjesztés első lakáshoz jutás támogatása iránti kérelemről (zárt  ülés) 
 
4. Előterjesztés a rászorulók részére nyújtott pénzbeli és természetbeni szociális 

ellátások helyi szabályairól szóló rendelet módosításáról 
 
5. Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. Felügyelő Bizottságának 

jelentése  
 
6. Előterjesztés önkormányzati bérlakás iránti igény elbírálására, nyilvántartásba 

vételére   (zárt ülés) 
 
7. K ü l ö n f é l é k  



1.  N A P I R E N D 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   Az ápolási osztály létrehozása a 
püspökladányi, illetve a környező települések arra rászoruló lakosainak igényeit 
szolgálná ki, másrészt bizonyos szakmai feladat teljesítés és munkahelyteremtés is 
egyben.  
A tervezet készítője vázolta azokat a lehetőségeket, amit és ahogyan meg lehetne 
valósítani, ez nem azonos a korábbi utókezelővel. Az ápolási osztály nonprofit 
keretek között működne.  
Az állam az ápolási osztály szolgáltatásait kiemelt céltámogatással segíti, a 
püspökladányi lehetőségek adottak.  
A bizottságnak azt kell  képviselni, hogy a lehetőségeket használjuk ki.  
 
 
Tőkéné Nagy Ilona bizottsági tag:  véleményem szerint nagy szükség lenne az 
ápolási osztályra, a létrehozását támogatom.  
 
 
Makai Lajos bizottsági tag:  örvendetes dolog a kezdeményezés, javaslom a 
megvalósítását, ha az épület is rendelkezésre áll.  
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: Erre a Hajdú-Bihar Megyei 
Önkormányzattól is kell egy válasz, visszakerülhet-e az épület.  
Megállapítom, hogy a napirendhez egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el, a 
bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
                
                                          
 
25/2011. (VIII. 18.)  Egészségügyi, Szociális Bizot tsági határozat:  
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottságának az Ápolási Osztály 
megvalósítására benyújtott tanulmánnyal kapcsolatban az a véleménye, hogy az erre 
irányuló lehetőségeket az önkormányzat használja ki a püspökladányi, illetve 
kistérségi igények kielégítésére. A megvalósulás szakmai feladat tejesítés és 
munkahely teremetés is egyben.  
 
 
 
4.  N A P I R E N D 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:    Megállapítom, hogy a napirendhez 
kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 5 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  



28/2011. (VIII. 18.)  Egészségügyi, Szociális Bizot tsági határozat:  
 
 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Egészségügyi, Szociális Bizottsága a 
rászorulók részére nyújtott pénzbeli és természetbeni szociális ellátások helyi 
szabályaitól szóló rendelet módosítására benyújtott előterjesztésben foglaltakat 
támogatja, a rendelet módosítását elfogadásra javasolja.  
 
 
 
 
5.  N A P I R E N D 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:    Polgármester Asszony kérte az 
Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft működésének vizsgálatát. A felkért bizottság 
mindenre nem tudott választ adni – szakértelem és hozzáértés híján. Kérdések 
merültek fel pl. az egyes szakrendelések által fizetendő bérleti díjak közül, bizonyos 
szolgáltatásokat egységessé kell tenni. Kellő hozzáértés híján külső szakértők 
bevonását tartják szükségesnek.  
A védőnőkkel kötött szerződéseket módosították, mégsem terjed ki mindenkire. Több 
térítést nem egyenlő mértékben kapnak.  
Pénzügyi, gazdasági, jogi, műszaki szakértői véleményre van szükség.  
Dr. Ábrám Csilla korábban a testülethez, illetve polgármester Asszonyhoz fordult 
problémáival.  
A vizsgálatot tekintse az önkormányzat feladatának, azt megfelelő időben végezze 
el.  
 
Kovács Kriszta bizottsági tag:  úgy lenne értelme vizsgálódni, ha kérdéseket 
tehetnének fel, szerintem Dr. Deczky Zoltán Úrnak válaszolnia kellene.  
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:    vannak olyan kérdések, amire Igazgató 
Úr azt mond amit akar.  
Utalnék arra, hogy az üzleti terv készítése körül milyen huzavona  volt, illetve mást 
mondott egy TV interjúban, mint a bizottság előtt.  
Szakértők kellenek, konkrét válaszokra van szükség.  
 
 
Makai Lajos bizottsági tag:   sok kérdés merül fel, már korábban is kellett volna külső 
szakértő.  
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:    tudomásom szerint a Ábrám Csilla 
doktornő kontra dr. Deczky Zoltán ügy bíróság előtt van, feltételezem, hogy szakértői 
vizsgálatot is elrendelnek, nem kellene nagyon előre szaladni, meg kellene várni a 
bírósági döntést, viszont az Igazgató Úr által megválaszolható kérdéseket fel kell 
tenni.  



2008-ban volt hasonló levél, a megbeszélés végén Deczky Úr válaszait egyik orvos 
sem fogadta el.  
 
Megállapítom, hogy a napirendhez kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 5 
igen szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 
 
 
29/2011. (VIII. 18.)  Egészségügyi, Szociális Bizot tsági határozat:  
 
 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Egészségügyi, Szociális Bizottsága a 
Püspökladányi Egészségügyi és Szolgáltató Nonprofit Kft Felügyelő Bizottsága által 
benyújtott megállapításával kapcsolatban a Bizottság véleménye, hogy az abban 
felsorolt jogi, pénzügyi, gazdasági, műszaki szakértők igénybe vételével folytassanak 
le vizsgálatokat, illetve a testület részére értelmezhető egyéb kérdésekre adjon 
választ Dr. Deczky Zoltán Igazgató Úr.  
  
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 
 

   Kovács Lajos                                                              Dr. Felszeghy Szabolcs 
jegyzőkönyv-vezető                                                             bizottsági elnök 


